



Carbone Lorraine is announcing the signature of an agreement concerning the acquisition of the M.Schneider group. Ranking as the fourth-largest player worldwide in German DIN-standard fuses and fuseholders, M.Schneider is a leading force in the German-speaking market and generates annual sales of around €20 million.

Based in Vienna, M.Schneider's manufacturing base is primarily located in Germany and the Czech Republic, and it also owns a joint venture in China.

Through this acquisition, Carbone Lorraine is set to become number two worldwide in DIN-standard fuses and fusegear. The Group will also consolidate its positions in Germany and Eastern Europe, as well as in a fast-developing standard that is establishing itself as the benchmark in emerging markets, especially in China. This acquisition will also strengthen the Group's position in the energy sector in China.

Capitalizing on the strength of Carbone Lorraine's worldwide sales network, M.Schneider will rapidly expand its sales in international markets.

This acquisition fits perfectly with the Group's growth strategy, which is notably predicated on strengthening its leadership position in its expanding markets.

PRESS RELEASE

About Carbone Lorraine

World leader of graphite solutions and electrical components, Carbone Lorraine specializes in the implementing of high technology materials in demanding industrial environments and in the development of systems, which are fundamental to the smooth operation of the motor and the protection of electrical equipment. With over 85% of its sales carried out internationally, the Group holds leadership positions in all of its occupations.

Advanced Materials and Technologies:

N°1 worldwide in anti-corrosion equipment in graphite

N°2 worldwide in high temperature applications of isostatic graphite

Electrical Components and Technologies:

N°1 worldwide in brushes for electrical motors

N°1 worldwide in fuses for powerful semi-conductors

N°2 worldwide in industrial fuses

*The Group is listed at Premier Marché de la Bourse de Paris and is a part of the following indices
CAC Mid100, SBF120 et Next 150.*

*Find Carbone Lorraine on Bloomberg: **CRL FP** and on Reuters: **CBLP.PA***



Visit our Internet website www.carbonelorraine.com

Analyst and Investor Contact

Stéphanie Atellian
VP Investor Relations
Carbone Lorraine

Tel.: +33 (0)1 46 91 54 49

dri@carbonelorraine.com

Press Contact

Publicis Consultants
Vilizara Lazarova

Tel.: +33 (0)1 57 32 86 46

vilizara.lazarova@consultants.publicis.fr

PRESS RELEASE

Pressemitteilung der Carbone Lorraine Gruppe
Akquisition von m.schneider
Deutsche Übersetzung
Paris, 12. April, 2010

Carbone Lorraine gibt die Unterzeichnung einer Vereinbarung über die Akquisition der m.schneider Gruppe bekannt. m.schneider ist weltweit der viertgrößte Hersteller von Sicherungen und Sicherungsschaltgeräten nach deutschem DIN-Standard. m.schneider ist in diesem Bereich ein führendes Unternehmen auf dem deutschsprachigen Markt und erzielt einen jährlichen Umsatz von ca. €20 Millionen.

Der Stammsitz von m.schneider befindet sich in Wien, die Fertigungswerke sind hauptsächlich in Deutschland und in der Tschechischen Republik angesiedelt, außerdem verfügt das Unternehmen über ein Joint Venture in China.

Durch diese Akquisition positioniert sich Carbone Lorraine als zweitgrößter Lieferant für DIN-Standard Sicherungen und Sicherungsschaltgeräte. Die Gruppe konsolidiert damit ihre Marktposition in Deutschland und Osteuropa sowie in einem sich schnell entwickelnden Industriestandard, der sich zunehmend als Benchmark in den Schwellenmärkten, speziell in China, etabliert. Diese Akquisition wird auch die Position der Gruppe im chinesischen Energiesektor stärken. Mit Hilfe des weltweiten Vertriebsnetzes von Carbone Lorraine wird m.schneider eine zügige Verkaufsexpansion auf den internationalen Märkten realisieren.

Die Akquisition entspricht auf ideale Weise der Wachstumsstrategie der Carbone Lorraine Gruppe, die besonders auf einer Stärkung ihrer Führungsposition auf expandierenden Märkten basiert.

Über Carbone Lorraine

Carbone Lorraine ist Weltmarktführer für technische Lösungen, die auf dem Rohstoff Graphit basieren sowie für elektrische Komponenten. Das Unternehmen ist spezialisiert auf die Anwendung von Hightech-Werkstoffen in anspruchsvollen Industrieanwendungen und auf die Entwicklung von Systemen, die ausschlaggebend für den reibungslosen Betrieb von Motoren und den Schutz von elektrischen Geräten sind. Das Unternehmen erzielt 85% seiner Umsätze außerhalb Frankreichs und hält eine Führungsposition in all seinen Geschäftsbereichen.

Hightech Werkstoffe und Technologien:	No.1 weltweit in Antikorrosionsanlagen auf Basis von Graphit No. 2 weltweit in Hochtemperaturanwendungen isostatischen Graphits
--	--

Elektrische Komponenten und Technologien:	No. 1 weltweit in Kohlebürsten für Elektromotoren No. 1 weltweit in Sicherungen für den Schutz von Leistungs-Halbleiterbauelementen No. 2 weltweit in Industriesicherungen
--	--

*Die Gruppe ist börsennotiert am
Premier Marché de la Bourse de Paris und in folgenden Indizes gelistet:
CAC Mid100, SBF120 und Next 150.
Carbone Lorraine auf Bloomberg: **CRL FP** und auf Reuters: **CBLP.PA***

Besuchen Sie unsere Webseite www.carbonelorraine.com

Kontakt für Analysten und Investoren

Stéphanie Atellian
VP Investor Relations
Carbone Lorraine

Tel. +33 (0) 1 46 91 54 49
dri@carbonelorraine.com

Pressekontakt

Publicis Consultants
Vilizara Lazarova

Tel.: +33 (0) 1 57 32 86 46
vilizara.lazarova@consultants.publicis.fr